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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani Seszták Miklós a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszter Úrhoz

„Közbeszerzés tárgyává válnak-e a Dagály Fürd ő felújításával kapcsolatos
munkálatok? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Dagály Fürd ő felújításával kapcsolatos fejleményekb ő l és rendelkezésre álló
információkból továbbra sem lehet megtudni, hogy ki lesz a visszaalakítási munkálatok
kivitelezője azt követően, hogy a Market Zrt. december 31-ével befejezi a munkálatait az
építkezési területen . A felújított fürdő üzemeltetőjének kilétéről jelen állás szerint annyit lehet
tudni, hogy a lakosságbarát üzemeltetés, a budapesti strandfürd ők közötti fürdőbérleti
átjárhatóság és az Országos Egészségügyi Pénztár által támogatott gyógy-szolgáltatások
biztosításának érdekében a Dagály Fürdő Duna Arénától független üzemeltetésével továbbra
is a Budapest Gyógyfürdő i és Hévizei Zrt-t bízzák meg, ám ez az információ jelenleg ne m
megerő sített . Továbbá, a Párbeszéd információi szerint a visszaalakítási munkálatok eddig i
tervezett két üteme helyett, három ütemben fog zajlani a munka. A Duna Aréna felépítése ,
valamint a szükséges lebontási munkálatok ütemezése mellé bekerült a Dagály Fürd ő
felújításának közbeszereztetése, melyrő l eddig nem lehetett hallani .

A fentiekkel összefüggésben, kérem Öntő l az alábbi kérdések megválaszolását :

Ki lesz a Dagály Fürdő felújításának kivitelez ője a Market Zrt. december 31- i
levonulását követően?

Igaz-e, hogy a Dagály Fürdő felújítási munkálatai közbeszerzés tárgyává válnak?

Amennyiben igaz, ez milyen többletköltséggel jár?



Várható-e, hogy a Dagály Fürdő üzemeltetésével a jövőben is a Budapest Gyógyfürd ő i
és Hévizei Zrt-t bízzák meg ?

Amennyiben nem a Budapest Gyógyfürdő i és Hévizei Zrt-t bízzák meg, várhatóan k i
és milyen módon válhat a fürd ő üzemeltetőjévé?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . szeptember t~ .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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